
Bygge-, Parkerings- og Miljømyndighed 
Teknik- og Miljøforvaltningen  

Besvarelse vedr. fjernelse af skilte og Det Hvide Snit 

Medlem af Borgerrepræsentationen Niels E. Bjerrum har den 29. 
november 2024 stillet følgende spørgsmål til Teknik- og 
Miljøforvaltningen. 

Spørgsmål 
Opfølgende spørgsmål på svar fra Teknik- og Miljøforvaltningen fra 26. 
november 2024:  

1. De steder hvor I nævner at forvaltningen beder om at skilte
fjernes – er det her sket?

2. Hvornår gør politiet noget ift. sagen ved Det Hvide Snit?

Svar 
1. I forvaltningens besvarelse vedrørende forhindringer langs

havnefront, søbred og kyst fra 26. november 2024 indgår kun
åbne sager, herunder to sager hvor der indgår skilte.

1.Strandgade 59-67, Krøyers Plads sagsnr. 972543.
Den 19. august 2024 har forvaltningen sendt en henstilling til
ejer om at lovliggøre et forhold vedrørende ”cykling-forbudt”-
markeringer på vejbanen omkring ejendommen Wilders Plads
11a og 11b. Markeringerne vurderes at være er i strid med
lokalplanen.
Ejer er blevet bedt om redegøre for skiltningen på vejbanen, og
såfremt det er i strid med lokalplanen, skal forholdet lovliggøres.
Markeringerne forhindrer ikke fri passage. Markeringerne med
”cykling forbudt” er ikke blevet fjernet. Forvaltning vil på ny
kontakte ejeren for at få forholdet lovliggjort.

2. Sag om hegn/skilt ved Krudtløbsvej 2A, sagsnr. 970992
Sag om hegn/skilte der er sat på port og i vej. Hegnet med
porten er lovligt, da det er opført før lokalplanen blev vedtaget.
Forvaltningen er ved at undersøge øvrige hegn og skilte på
området. Lokalplanen fastsætter, at der skal være fri adgang til
området. Skiltningen er derfor muligvis i strid med lokalplanen.
Forvaltningen var på eftersyn den 23. maj 2024, hvor skilte og
reb stadig var opsat. Forvaltningen vil nu undersøge om
forholdene er i strid med lokalplanen. Forvaltningen har ikke
bedt grundejer om at fjerne skilte.
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Der findes lukkede sager, hvor skilte er opsat uden tilladelse, og 
forvaltningen har bedt grundejere om at fjerne skilte. 

2. Politiet har en længere sagsbehandlingstid på denne type
sager. Forvaltningen er i dialog med politiet om sagen.
Forvaltningen har senest den 2. december 2024 henvendt sig
til politiet, og afventer nu politiets tilbagemelding.

Svaret er offentligt tilgængeligt på https://www.kk.dk/politik/politiske-
udvalg/teknik-og-miljoeudvalget/politikerspoergsmaal-til-teknik-og-
miljoeforvaltningen 

Lena Kongsbach 
Vicedirektør 
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